
  

Protokół Nr XIV/25 

z sesji Rady Miejskiej Trzcianki z dnia 27 marca 2025 r.    

 

Miejsce posiedzenia: sala sesyjna Urzędu Miejskiego Trzcianki. 

Obrady rozpoczęto 2025-03-27 o godzinie 13:00, a zakończono o godzinie 17:55.   

W posiedzeniu wzięło udział 19 radnych. 

Obecni: 

1. Łukasz Bagrowski - nieobecny 

2. Dorota Barczak 

3. Anna Maria Boch 

4. Ewa Maria Bogacz 

5. Marek Krzysztof Dąbrowski 

6. Krzysztof Grzyśnik 

7. Paweł Iwanicki 

8. Janina Kamińska 

9. Krzysztof Kęciński 

10. Wincenty Seweryn Kilian 

11. Paulina Elżbieta Knap 

12. Maciej Kubacki 

13. Mariusz Łuczak 

14. Robert Matkowski 

15. Wiesław Natkaniec 

16. Ludwika Orłowska-Mumot 

17. Witold Zbigniew Perski 

18. Witold Putyrski - nieobecny 

19. Piotr Ratajczak 

20. Łukasz Michał Walkowiak 

21. Marcin Andrzej Walkowiak. 

 

Porządek obrad wraz z materiałami – załącznik nr 1. 

Lista obecności radnych – załącznik nr 2. Raport obecności z systemu eSesja – 

załącznik nr 3. Lista obecności przedstawicieli Urzędu Miejskiego Trzcianki – załącznik 

nr 4. Lista obecności sołtysów sołectw gminy Trzcianka – załącznik nr 5. 

Obradom przewodniczył Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Krzysztof 

Grzyśnik. Protokołowała Marzena Domagała, inspektor ds. obsługi Rady. 

Obrady Rady Miejskiej zostały utrwalone na nośniku CD, zawierającym nagrania 

wszystkich wypowiedzi w trakcie obrad, który stanowi integralną część protokołu. 
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Ad 1) Otwarcie obrad. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Krzysztof Grzyśnik, działając zgodnie  

z art. 20 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym, otworzył XIV sesję Rady Miejskiej 

Trzcianki.  

Następnie przywitał: 

1) radnych Rady Miejskiej Trzcianki, 

2) sołtysów sołectw gminy Trzcianka, 

3) pana Krzysztofa W. Jaworskiego, Burmistrza Trzcianki,  

4) panią Wiolettę Szukajło, Zastępcę Burmistrza, 

5) panią Joannę Zieńko, Skarbnika gminy, 

6) panią Alinę Matkowską, Sekretarza gminy,  

7) panią mecenas Ksenię Cieszyńską-Rosalską, 

8) kierowników referatów Urzędu Miejskiego Trzcianki oraz pracowników Urzędu 

Miejskiego, 

9) zaproszonych gości:  

− dh Ireneusza Łukaszewskiego, Komendanta Zarządu Miejsko-Gminnego OSP, 

− nadkomisarza Jakuba Namerłę, Zastępcę Komendanta Powiatowego Policji  

w Czarnkowie, 

− komisarza Mariusza Pańkow, Komendanta Komisariatu Policji w Trzciance, 

− panią Beatę Kościelską, Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego  

w Czarnkowie, 

− panią Kingę Olech-Kuleszę, Dyrektora Szpitala Powiatowego im. J. Pawła II  

w Trzciance, 

− panią Paulinę Czarnecką, Dyrektora Centrum Usług Społecznych w Trzciance, 

10)  mieszkańców Trzcianki będących na sali oraz oglądających sesję za 

pośrednictwem internetu.  

 

Stwierdził quorum, przy którym może obradować i podejmować prawomocne uchwały 

Rada Miejska Trzcianki. W momencie otwarcia w sesji uczestniczyło 19 radnych. 

Nieobecny Łukasz Bagrowski i Witold Putyrski.  

Ad 2) Przedstawienie porządku obrad. 

Porządek obrad wraz z materiałami radni otrzymali na 7 dni przed sesją. 

Radni nie mieli uwag.  Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1) Otwarcie obrad. 

2) Przedstawienie porządku obrad. 

3) Przyjęcie protokołu: 

a) Nr X/25 z sesji Rady Miejskiej Trzcianki z dnia 3 lutego 2025 r., 
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b) Nr XI/25 z sesji Rady Miejskiej Trzcianki z dnia 6 lutego 2025 r., 

c) Nr XII//25 z sesji Rady Miejskiej Trzcianki z dnia 3 marca 2025 r., 

d) Nr XIII/25 z sesji Rady Miejskiej Trzcianki z dnia 13 marca 2025 r. 

4) Informacje o stanie bezpieczeństwa w gminie Trzcianka za 2024 rok w zakresie: 

a) ochrony przeciwpożarowej i zagrożeń pożarowych; 

b) porządku i bezpieczeństwa publicznego; 

c) stanu sanitarnego. 

5) Sprawozdanie z działalności Centrum Usług Społecznych za 2024 rok. 

6) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały budżetowej na 2025 rok. 

7) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Trzcianka na lata 2025-2040. 

8) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi czarnkowsko-

trzcianeckiemu. 

9) Projekt uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji oraz 

przeprowadzania kontroli prawidłowości jej pobrania i wykorzystania dla publicznych 

i niepublicznych jednostek oświatowych, dla których gmina Trzcianka jest organem 

rejestrującym. 

10) Projekt uchwały w sprawie współdziałania z powiatem czarnkowsko-trzcianeckim 

przy realizacji zadań z zakresu promocji. 

11) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie od Województwa 

Wielkopolskiego przez Gminę Trzcianka zarządzania w zakresie utrzymania 

czystości i pielęgnacji zieleni przydrożnej dróg wojewódzkich w granicach 

administracyjnych miasta Trzcianka. 

12) Projekt uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na terenie gminy Trzcianka na  

2025 rok. 

13) Projekt uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego na terenie gminy 

Trzcianka. 

14) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Trzcianka w 2025 roku. 

15) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości. 

16) Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia prac w koronie pomnika przyrody  

nr 364. 

17) Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia prac w koronie pomnika przyrody 

 nr 429. 

18) Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia prac w koronie pomnika przyrody  

nr 584. 

19) Projekt uchwały w sprawie powołania Opiekuna Młodzieżowej Rady Gminy 

Trzcianka. 
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20) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego „Korpus Wsparcia 

Seniorów” na 2025 rok. 

21) Informacja Burmistrza Trzcianki z działalności w okresie między sesjami. 

22) Informacja Przewodniczących Komisji z prac komisji stałych między sesjami. 

23) Informacja Przewodniczącego Rady o pismach adresowanych do Rady. 

24) Interpelacje, wnioski i zapytania radnych oraz sołtysów. 

25) Zamknięcie obrad. 

Ad 3) Przyjęcie protokołu: 

 a) Nr X/25 z sesji Rady Miejskiej Trzcianki z dnia 3 lutego 2025 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Nr X/25 z sesji Rady Miejskiej Trzcianki z dnia 3 lutego 2025 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty 

Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert 

Matkowski, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, Piotr 

Ratajczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Bagrowski, Witold Putyrski. 

 b) Nr XI/25 z sesji Rady Miejskiej Trzcianki z dnia 6 lutego 2025 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Nr XI/25 z sesji Rady Miejskiej Trzcianki z dnia 6 lutego 2025 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 
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Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty 

Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert 

Matkowski, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, Piotr 

Ratajczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Bagrowski, Witold Putyrski. 

 c) Nr XII//25 z sesji Rady Miejskiej Trzcianki z dnia 3 marca 2025 r. 

Głosowano w sprawie: 

Nr XII//25 z sesji Rady Miejskiej Trzcianki z dnia 3 marca 2025 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty 

Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert 

Matkowski, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, Piotr 

Ratajczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Bagrowski, Witold Putyrski. 

 d) Nr XIII/25 z sesji Rady Miejskiej Trzcianki z dnia 13 marca 2025 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Nr XIII/25 z sesji Rady Miejskiej Trzcianki z dnia 13 marca 2025 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty 

Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert 

Matkowski, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, Piotr 

Ratajczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Bagrowski, Witold Putyrski. 

Ad 4) Informacje o stanie bezpieczeństwa w gminie Trzcianka za 2024 

rok w zakresie: 

  

 a) ochrony przeciwpożarowej i zagrożeń pożarowych, 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Grzyśnik odczytał pismo Komendanta 

Powiatowego PSP w Czarnkowie mł. bryg. mgr inż. Michała Macyszyn związanego  

z otrzymanym zaproszeniem na sesję. Pismo stanowi załącznik nr 6. 

Radnym przekazano w materiałach na sesję informację z działalności Komendy 

Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Czarnkowie za 2024 rok.  

Informację z działalności Ochotniczych Straży Pożarnych przedstawił dh Ireneusz 

Łukaszewski, Komendant Zarządu Miejsko-Gminnego OSP w Trzciance.  

W swoim wystąpieniu zwrócił uwagę charakterystykę naszej gminy, powierzchnię 

ogólną, powierzchnię lasów, nieużytki rolne, tereny zamieszkałe, wody, liczbę 

mieszkańców. 

Zwrócił uwagę, że najwięcej zagrożeń jest związanych z dużą powierzchnią lasów. 

Kolejnym zagrożeniem są pożary kominów w gospodarstwach domowych, a następnie 

suche trawy na nieużytkach rolnych. Inne zagrożenia są związane z transportem 

drogowym, z przebiegającymi przez gminę drogami wojewódzkimi. Najmniej sytuacji 

niebezpiecznych jest związanych z zakładami przemysłowymi, gdyż nie ma ich wiele  

i są niewielkie.  

Następnie przedstawił dane statystyczne z działań podjętych w 2024 roku ogólnie  

i podziałem na rodzaj zdarzeń, ilości ochotników OSP. Wspomniał również o działaniach 

edukacyjnych i wychowawczych, współpracy ze społeczeństwem. Zwrócił uwagę, że 

nasze jednostki OSP są jednostkami operacyjno-technicznymi, czyli podejmują działania 



7 

 

w ciągu 5 minut na terenie działania jednostki. Przedstawił wytyczne Prezydium Zarządu 

OSP oraz Komendy Wojewódzkiej PSP, które obligują jednostki OSP.  

Kontynuując skupił się na potrzebach jednostek zwracając uwagę na konieczność 

zabezpieczenia jednostek monitoringiem oraz lepszego systemu alarmowania 

ratowników.  
 

W dyskusji wzięli udział: 

- Radny Maciej Kubacki zwrócił uwagę na obsłużenie ilości zdarzeń na terenie naszej 

gminy, których było 174 w tym roku, a w ubiegłym roku, w całym powiecie było blisko 

1 000.  

Pytał, czy są dane dotyczące izolowanych zdarzeń medycznych, czyli takich, gdzie nie 

można zadysponować karetki ratownictwa medycznego. Drugie pytanie dotyczyło ruchu 

kadrowego zaznaczając, że jest 113 strażaków na terenie naszej gminy, a strażaków 

PSP jest 16-20 osób. Pytał jak pozyskiwani są nowi członkowie OSP, jaka tendencja  

w tym temacie.  

Przypomniał, że Rada Miejska przegłosowała 300 000 zł na samochód dla OSP  

w Nowej Wsi i należy działać w tym temacie.  

 

-  dh Ireneusz Łukaszewski na pytanie dot. izolowanych zdarzeń medycznych wyjaśnił, 

że w ubiegłym roku było 8 dyspozycji do takich zdarzeń, w tym do czterech dotarła 

pomoc medyczna w trakcie zdarzenia. Odpowiadając na drugie pytanie potwierdził, że 

są ruchy kadrowe. W 2015 r, było 115 druhów, a obecnie jest 113. Co roku ubywa 4-5 

druhów OSP, ale podobna liczba dochodzi nowych. W tym celu przeprowadzane są 

prelekcje, spotkania. Patrząc na wcześniejsze lata ta liczba waha się od 115 do 120.  

 

- Radny Piotr Ratajczak odniósł się do wypowiedzi radnego M. Kubackiego, który 

przypomniał, że zaplanowano środki na zakup używanego wozu strażackiego, pytając 

Komendanta OSP jak idą starania w tym temacie.  

 

- dh Ireneusz Łukaszewski odpowiedział, że z informacji Prezesa OSP w Nowej Wsi wie, 

że znaleźli samochód, który pojadą oglądać w przyszłym tygodniu. Samochód bez 

wyposażenia ma kosztować 300 000 zł, natomiast jest możliwość zakupu z zestawem 

hydraulicznym za 330.000 zł. W przyszłym tygodniu będzie więcej informacji.  

 

 b) porządku i bezpieczeństwa publicznego, 

W dyskusji wzięli udział: 

 - Jakub Namerła, Zastępcę Komendanta Powiatowego Policji w Czarnkowie, w swojej 

wypowiedzi posłużył się prezentacją. 
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Na początku przedstawił wyniki w zakresie wszczętych postępowań ogólne dla całego 

powiatu, następnie z podziałem na kategorie przestępstw i inne czynności, jak również 

ilość postępowań przygotowawczych, skierowanych aktów oskarżenia i przekazanych 

do Sądu Rodzinnego i Opiekuńczego.  

W dalszej części prezentacji przedstawił stan wyposażenia Komendy Powiatowej  

w pojazdy samochodowe i motocykle oraz łódź. Zwrócił uwagę na spotkania edukacyjne 

w szkołach i przedszkolach, debaty społeczne skierowane do seniorów i współpracę  

z instytucjami w zakresie bezpieczeństwa, a następnie przedstawił dane liczbowe  

w ramach działań prewencyjnych (ujawnione wykroczenia, nałożone mandaty, 

pouczenia i sporządzone notatki będące podstawą do wszczęcia postępowań  

o wykroczenia) oraz interwencji. Kolejne dane dotyczyły zdarzeń w ruchu drogowym  

z podziałem na przyczyny i płeć kierowcy oraz inne działania związane z ruchem 

drogowym. Zwrócił uwagę na instytucje i stowarzyszenia, które wspierają Komendę 

Policji w Czarnkowie oraz sytuację kadrową.  

W drugiej części wystąpienia przedstawił sprawozdanie z rocznej działalności 

Komisariatu Policji w Trzciance wraz z informacją o stanie zagrożenia przestępczością 

oraz stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie miasta i gminy Trzcianka 

za 2024 rok w odniesieniu do 2023 roku.  

 

- Radny Maciej Kubacki prosił o ocenę współpracy z innymi jednostkami w tym  

z jednostkami ochrony pożarowej oraz o plany związane ze zbliżającym się okresem 

letnim i otwarciem kąpielisk, planowane patrole na terenie gminy i jezior.  

 

- Jakub Namerła odpowiadając stwierdził, że współpraca zawsze odbywa się na 

wysokim poziomie i zawsze na OSP i PSP mogą liczyć. Natomiast jeżeli chodzi  

o trzcianeckie wody to będą widoczni, już są po spotkaniu z WOPR „Anioły”. Zarówno 

łódź, jak i osoby przeszkolone są gotowe.  

 

- Radny Robert Matkowski pytał, jak dotychczas przebiegały działania na akwenach 

wodnych. Pytał o przestępstwa związane z mediami i internetem, wyłudzanie danych  

i pieniędzy, czy są zawarte w dziale przestępstw gospodarczych?  

 

- Jakub Namerła odpowiedział, że służby na wodach były pełnione, mimo że mieli 

wakaty. W Krzyżu często kąpielisko jest zamknięte, natomiast w Wieleniu na Noteci 

służby odbywają się raz w tygodniu, najczęściej bywali w Trzciance. Przestępstwa,  

o które pytał radny były w dziale przestępstw gospodarczych stąd niski poziom 

wykrywalności.  

 



9 

 

- Radna Dorota Barczak odnosząc się do przestępstw typu rozboje, pobicia, kradzieże 

pytała, czy można stwierdzić, jakie miejsca na terenie Trzcianki są najbardziej 

niebezpieczne, czy można podjąć działania, aby te tereny stały się bardziej bezpieczne?  

 

- Jakub Namerła wyjaśnił, że praca Policji polega między innymi na bazowaniu na 

zdarzeniach, które gdzieś tam się odbyły. Zdarzenia np. w Parku 1 Maja powodują 

zwiększenie patroli i podobnie zwiększa się w miejscach, gdzie dojdzie do zdarzenia.  

 

- Radna Dorota Barczak dodała, że z perspektywy doświadczenia, czy można 

powiedzieć, które tereny Trzcianki są bardziej, a które mniej bezpieczne?  

 

- Jakub Namerła wyjaśnił, że nie ma takich jasno określonych miejsc, zdarzenia 

odbywają się w najróżniejszych punktach miasta. W miejscach, gdzie liczba kamer jest 

większa, to bezpieczeństwo też jest wyższe.    

 

- Radny Piotr Ratajczak zwrócił uwagę, że przestępstwa internetowe w większości 

dotyczy sprawców poza granicami kraju, stąd słaba wykrywalność. Zwrócił uwagę na 

pracę wydziału kryminalnego w Komisariacie Policji w Trzciance oceniając ją bardzo 

wysoko. Pytał o informację dot. wakatów 

 

- Jakub Namerła wyjaśnił, że na 25 marca etatów było 168, a zatrudnionych 166, 

natomiast w tym są 4 osoby na długotrwałych zwolnieniach, 2 na urlopach 

wychowawczych, 31 osób na szkoleniach podstawowych, 3 osoby na adaptacji 

zawodowej.   

 

- Radny Piotr Ratajczak ocenił powyższe jako bardzo dobrą sytuację i wspomniał  

o wparciu Policji i swoich wnioskach dot. remontu pomieszczeń.  

 

- Przewodniczący Komisji Gospodarczej Witold Zbigniew Perski odniósł się do sytuacji 

związanej z likwidacją Straży Miejskiej i prosił gościa o ocenę tego działania i jak 

wyglądała dotychczasowa współpraca.  

 

- Jakub Namerła wyjaśnił, że Straż Miejska była angażowana do wielu czynności, 

również do pełnienia służb w soboty i niedziele. Trudno ocenić, że jak nie będzie tych 

osób to będzie lepiej. Będzie mniej osób na patrolach, zabraknie tej pomocy i będzie 

potrzeba angażowania większej liczby policjantów.  

 

- Radny Łukasz Michał Walkowiak uzupełnił pytanie czy trzy osoby strażników realnie 

wspierają pracę Policji, czy jest to poczucie bezpieczeństwa, czy strażników musi być 6, 

7 czy 8, aby czuć wpływ na bezpieczeństwo.  
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- Jakub Namerła stwierdził, że trudne pytanie, ale im więcej osób tym większe 

bezpieczeństwo, nie można udzielić innej odpowiedzi. W tym przypadku są tylko chyba 

ograniczenia budżetowe, a jeśli stać na 8 osób to miejmy Straż Miejską. Im więcej osób, 

tym łatwiej będzie się pracowało.  

 

 c) stanu sanitarnego. 

Pani Beata Kościelska, Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Czarnkowie, 

posługując się prezentacją, przedstawiła informacje dotyczące stanu sanitarno-

epidemiologicznego na terenie Trzcianki, jak również na terenie całego powiatu. 

Wyjaśniła, że działają na podstawie ustaw, ale i na planie zasadniczych przedsięwzięć 

na dany rok. W swoim wystąpieniu omówiła zakres działań, które obejmuje Powiatowy 

Inspektor Sanitarny w Czarnkowie. 

Przedstawiła między innymi: 

- stan epidemiologiczny chorób zakaźnych, dane statystyczne chorób zakaźnych, 

- szczepienia profilaktyczne,  

- kontrole obiektów prowadzących działalność leczniczą, 

- kontrole wody kierowanej do spożycia oraz kąpielisk, 

- kontrole obiektów użyteczności publicznej,  

- kontrole w ramach bezpieczeństwa żywności i żywienia, zakłady produkcyjne, 

producenci rolni, obrót żywnością, żywienie zbiorowe otwarte i zamknięte,  

- nadzór nad warunkami sanitarno-higienicznymi środowisk pracy, 

- kontrole stanu sanitarnego obiektów wypoczynku letniego i zimowego oraz placówek 

oświatowych,  

- działania w ramach oświaty i promocji zdrowia. 

Na zakończenie swoje wypowiedzi zaprosiła na XI Powiatowa Konferencję Zdrowia 

Publicznego „Bezpieczeństwo Publiczne - wspólna odpowiedzialność), która odbędzie 

się 10 kwietnia br. w Czarnkowie.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Krzysztof Grzyśnik, wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki, pytał o roczniki 

dzieci ujęte w statystyce w liczbie 74, które nie były poddane szczepieniom.  

- Beata Kościelska wyjaśniła, że chodzi o dzieci od 0 lat do 19, ale więcej jest 

mniejszych dzieci niż tych bliżej rocznika 19.  

- Radny Maciej Kubacki w nawiązaniu do informacji skażenia wód naszych kąpielisk  

w 2024 roku sinicami pytał jak często przeprowadzane są kontrole jakości wody na 

kąpieliskach.  
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- Beata Kościelska wyjaśniła, że pobierają wodę na dwa tygodnie przed rozpoczęciem 

sezonu oraz jedną kontrolę w trakcie sezonu, natomiast do ciągłego nadzorowania 

kąpieliska wizualnego jest zobowiązany organizator oraz ratownicy. Jest serwis 

kąpieliskowy, w którym umieszcza się informacje o zamknięciu czy zakażeniu sinicami 

kąpieliska. Takie wpisy mogą dokonywać również obsługujący kąpielisko.  

 

- Radny Robert Matkowski stwierdził, że martwią go wyniki szczepień przeciwko HPV, 

ale wie jakie działanie mają wpływ na to, jedyna możliwość to przymus administracyjny, 

ale to spowoduje opór społeczny. Pytał również o poziom zaszczepienia cudzoziemców 

przebywających w naszym rejonie.  

 

- Beata Kościelska wyjaśniła, że dobrze zaszczepione są osoby przybywające  

z krajów zachodnich oraz skandynawskich, gdzie nie ma obowiązkowych szczepień. Nie 

ma informacji o przyjeżdżających z Ukrainy.  

 

- Radny Robert Matkowski dodał, że z informacji jakie pozyskał na rządowych stronach 

kalendarz szczepień mieszkańców Ukrainy jest zbliżony do naszego kalendarza 

szczepień.  

 

- Beata Kościelska wyjaśniła, że są sytuacje, że mimo informacji, że osoby 

przyjeżdzające są zaszczepione to faktycznie tak nie jest. Obecnie dzieci ukraińskie 

weszły już w nasze kalendarze szczepień ustalano indywidualne kalendarze szczepień.  

 

- Przewodniczący Komisji Gospodarczej Witold Zbigniew Perski odniósł się do skażenia 

wody, które było w naszej gminie i zrobiło zamieszanie w ościennych.  Pytał jaka jest 

obecna sytuacja, czy jest to monitorowane. Dodał, że mieszkańcy zgłaszają, że ta woda 

jest gorszej jakości, odbiega smakowo.  

 

- Beata Kościelska wyjaśniła, że nadzór nad jakością wody przeznaczonej do spożycia 

jest prowadzony w systemie ciągłym. W planach kontroli są uwzględniane pobory 

próbek Inspekcji Sanitarnej, ale również pobory planowane przez przedsiębiorstwo 

wodociągowe. Terminy są tak ustalane, aby naprzemiennie były kontrole. Są również 

reakcje na każdy sygnał mieszkańca. Natomiast jeżeli dochodzi do jakichkolwiek 

zanieczyszczeń mikrobiologicznych to woda jest dezynfekowana, najczęściej 

chlorowana.  

 

Pani Kinga Olech-Kulesza, dyrektor Szpitala Powiatowego w Trzciance im. J. Pawła II, 

zwróciła uwagę, że reprezentuje podmiot leczniczy stanowiący zabezpieczenie 

zdrowotne podstawowe, ze szpitalnymi oddziałami oraz szpitalnym oddziałem 

ratunkowym i kilkoma poradniami. Zwróciła uwagę, że najwięcej pacjentów było na 
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szpitalnym oddziale ratunkowym. Podała dane ilościowe pacjentów ogółem, z powiatu  

i gminy Trzcianka. Przy SOR działa świąteczna i nocna opieka. Ok. 60-70% pacjentów 

jest obsługiwanych na SOR. Poinformowała, jakie oddziały szpitalne funkcjonują  

w szpitalu i ilości obsłużonych pacjentów. W 2024 r. przyjęto 424 dzieci, z tego z gminy 

Trzcianka 105. Dodała, że Szpital wpisano do sieci szpitali onkologicznych i w tym 

zakresie podpisano kontrakt z NFZ.  

 

- Krzysztof Grzyśnik, wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki, pytał o spotkanie, 

na którym podpisano porozumienie „Szpital przyjazny wojsku”.  

 

- Pani Kinga Olech-Kulesza odpowiadając stwierdziła, że są jednym z 25 szpitali  

w Polsce wpisanych na listę szpitali przyjaznych wojsku. Program ma na celu 

zabezpieczenie zdrowotne dla żołnierzy i ich rodzin. Personel szpitala będzie w ramach 

programu szkolony z tzw. medycyny pola walki. Szpital otrzyma wsparcie, jak również 

zaplanowane są inwestycje w ramach zabezpieczenia łączności i komunikacji. 

 

- Radny Maciej Kubacki pytał o pojawiające się informacje o rozbudowie oddziału 

kardiologicznego, czy temat jest kontynuowany. Pytał o ratownictwo medyczne i ilość 

zespołów medycznych, którymi dysponuje Szpital, w rozbiciu na specjalistyczne  

i podstawowe.  

 

- Pani Kinga Olech-Kulesza odpowiedziała, że są trzy zespoły ratownictwa 

podstawowego: w Trzciance, Krzyżu i Wieleniu. Pod koniec roku została wydana 

negatywna o celowości inwestycji, jeżeli chodzi o rozbudowę oddział kardiologicznego 

i w zakresie pracowni hemodynamiki w naszym, Szpitalu.  Odwołanie było nieskuteczne. 

Ta decyzja zamyka możliwości działania w tym kierunku na trzy lata. Natomiast jest 

szansa dla poradni kardiologicznej w związku z programem krajowej sieci 

kardiologicznej. Szpital mógłby być na pierwszym poziomie zabezpieczenia 

kardiologicznego. 

 

- Radny Robert Matkowski zaznaczył, że samorząd trzcianecki wielokrotnie wspierał 

Szpital, dlatego pytał jak pani dyrektor obecnie widzi rolę samorządu czy są pomysły, 

które wspólnie można by zrealizować, wesprzeć finansowo.   

 

- Pani Kinga Olech-Kulesza odpowiadając powiedziała, że ma pomysł na wsparcie,  

a mianowicie chodzi o zakup inkubatora z resuscytatorem dla noworodków. Obecny się 

zepsuł. Koszt ok. 133 000 zł.  Sprzęt ten pomaga w przeżyciu, w pierwszych chwilach, 

najmłodszych.  
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- Przewodniczący Komisji Gospodarczej Witold Zbigniew Perski pytał o sytuacje 

finansową Szpitala, czy są prowadzone rozmowy z organem prowadzącym odnośnie 

połączenia szpitali, czy wiadomo coś na temat wsparcia Szpitala Czarnkowskiego. 

 

- Pani Kinga Olech-Kulesza wyjaśniła jaka jest sytuacja finansowa Szpitala w Trzciance 

stwierdzając, że rok zamknięto ze stratą bliski 3,5 mln zł. Nie ma natomiast żadnych 

zobowiązań wymagalnych, płatności na ten czas są w terminie. Od 1 lipca będzie duża, 

ustawowa podwyżka wynagrodzeń dla personelu medycznego wg wskaźnika GUS o 

14,5% z umowy o pracę. W Szpitalu pracują lekarze w większości kontraktowi. 

Natomiast na podwyżki potrzeba 0,5 mln miesięcznie. NFZ podnosi wycenę świadczeń, 

ale nigdy nie w takim zakresie jak wzrost płac.  

Wyjaśniła, że nie jest władna, aby wypowiadać się na temat połączenia szpitali. Na ten 

czas nie były z nią prowadzone konkretne rozmowy. Natomiast odnośnie 

dofinansowania na opiekę długoterminową był konkurs ogłoszony jesienią. Szpital  

w Czarnkowie otrzymał środki, Szpital w Trzciance nie składał wniosku. Natomiast jest 

nadzieja, że pojawi się program dla oddziałów wewnętrznych, które mają w swoim 

zakresie leczenie kardiologiczne. W ciągu miesiąca ma pojawić się konkurs na budowę 

lądowiska.  

 

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Kęciński wypowiedział się jako 

przedstawiciel gminy w Społecznej Radzie Szpitala Powiatowego w Trzciance i ZOZ  

w Czarnkowie odnośnie łączenia szpitali. Podkreślił, że nie ma czegoś takiego jak 

likwidacja i nie będzie. Prowadzone są rozmowy jedynie na temat świadczonych usług 

przez szpitale, aby szpitale świadczyły inne usługi medyczne, aby się nie pokrywały. 

Jeżeli byłoby jakiekolwiek łączenie to wyłącznie administracyjnie. Dodał, że Szpital  

w Czarnkowie jest trzykrotnie bardziej zadłużony. Powołano zespół naprawczy, który ma 

stworzyć program naprawczy.  

Ad 5) Sprawozdanie z działalności Centrum Usług Społecznych za 

2024 rok. 

W dyskusji wzięli udział: 

Sprawozdanie z działalności CUS za 2024 r. złożyła pani Dyrektor CUS Paulina 

Czarnecka. Pisemną, bardziej obszerną radnym przekazano wraz z materiałami na 

sesję.  W swojej wypowiedzi posłużyła się prezentacją, a rozpoczęła od charakterystyki 

jednostki wskazując obszary w jakich działają tj. nie tylko osoby objęte pomocą zgodnie 

z ustawa o pomocy społecznej, ale i całej społeczności lokalnej.  

W dalszej części przedstawiła rodzaje i formy udzielanej pomocy społecznej, ze 

wskazaniem kwot przekazanych na konkretną pomoc społeczną. Dodała, że zakres 

działania obejmuje również wypłacanie wynagrodzeń kuratorom i ustawowym 
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opiekunom prawnym, świadczenie usług opiekuńczych, opieka 75 plus, opłacanie 

schronienia dla osób bezdomnych, kierowanie osób do domów pomocy społecznej, 

wypłacanie stypendiów i zasiłków szkolnych. 

Zwróciła uwagę, że przy CUS funkcjonuje Punkt Pomocy Kryzysowej, w którym 

zatrudnieni są specjaliści, terapeuci uzależnień. Funkcjonuje również Dom Dziennej 

Opieki oraz Klub Senior. Omówiła również zakres działań w ramach Programu Korpus 

Wsparcia Seniorów oraz zakres działań Działu Potrzeb Społecznych oraz działania  

w zakresie programów osłonowych.  Kontynuując zwróciła uwagę na projekty i programy 

realizowane w 2024 roku.  

 

- Radny Maciej Kubacki pytał o realizację pomocy poprzez opaskę bezpieczeństwa, kto 

odbiera sygnał o zagrożeniu?  

 

- Dyrektor CUS Paulina Czarnecka wyjaśniła, że w ramach Programu Korpus Wsparcia 

Seniora jest zamówiona usługa tele-opieki.  

 

- Przewodniczący Komisji Gospodarczej Witold Zbigniew Perski pytał o partycypację 

rodziny w kosztach utrzymania osoby w Domu Pomocy Społecznej. 

 

- Dyrektor CUS Paulina Czarnecka wyjaśniła, że przy składaniu wniosku o umieszczenie 

osoby w DPS przeprowadzane są wywiady alimentacyjne z członkami rodzin. Jeżeli 

przekraczają 300% kryterium dochodowego wg ustawy o pomocy społecznej są 

zobowiązani do partycypacji w kosztach, indywidualnie wyliczonych. Jest to trudne  

i często kończy się w sądzie.  Partycypacja w opłacie za pobyt to 70% dochodu osoby 

umieszczonej w DPS.  

 

- Przewodniczący Komisji Oświaty, Sportu i Spraw Społecznych Wiesław Natkaniec 

podziękował za zaproszenie Komisji do zwiedzenia CUS i zapoznanie się  

z pracownikami, jak również pomieszczeń na os. Słowackiego.  Zwrócił uwagę na 

udzielaną pomoc mieszkańcom, jak i zaopiekowanie się seniorami.  

 

- Dyrektor CUS Paulina Czarnecka na zakończenie wystąpienia podziękowała 

pracownikom CUS za ich zaangażowanie w pracę na rzecz mieszkańców.  

 

Ogłoszono 20 minut przerwy. Po przerwie wznowiono obrady w punkcie 6.  

Ad 6) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały 

budżetowej na 2025 rok. 

W dyskusji wzięli udział: 
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- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Krzysztof Grzyśnik poinformował, że 

wpłynęło pismo Burmistrza Trzcianki FN.3021.3.2025.IZ z 27.03.2025 r. Pismo stanowi 

załącznik nr 7.  

- Burmistrz Krzysztof Jaworski omówił projekt uchwały w sprawie zmian uchwały 

budżetowej na 2025 r., jak w uzasadnieniu do projektu, które również były omawiane na 

komisjach. Podkreślił, że większość tych zmian to wprowadzenie dochodów z tytułu 

zadań zleconych i przekazywanie ich na wskazane wydatki. Są tu również środki 

związane z projektem uchwały, znajdującej się w dalszej części porządku obrad,  

w zakresie utrzymania zieleni przy drogach wojewódzkich, w kwocie 53 000 zł. 

Wprowadzane są również dochody z tytułu ślubów poza USC. Odnosząc się do działu 

oświata wspomniał, że wzrost wynagrodzeń nauczycieli to 5% i na ten cel wprowadza 

się otrzymane środki w kwocie 367 000 zł. Jest to ok. ¼ kosztów, które trzeba ponieść. 

Wprowadzane są środki z dofinansowania na projekt „Akcja-edukacja”. W e-usługach 

jest przesunięcie realizacji projektu na okres dwóch lat. W związku z tym zwalnia się  

w tym roku kwota dofinansowania i pozwoli to zabezpieczyć środki na utrzymanie 

czystości, którego koszt to 295 000 zł. Wygospodarowano środki na Fundusz Wsparcia 

Policji na zakup psa policyjnego, w związku z odejściem poprzednika na psią emeryturę. 

Burmistrz wyjaśnił wzrost kwoty przetargowej na utrzymanie czystości i porządku. 

Uwolnione środki z e-usług proponuje się przeznaczyć, jako pierwszy krok, na budowę 

ul. Rzemieślniczej. Proponuje się dołożyć 29 000 zł na dokończenie świetlicy 

opiekuńczo-wychowawczej w Straduniu, tj. modernizację kuchni, ze środków GKRPA.  

Następnie omówił propozycje zmian wynikające z pisma z 27.03.2025 r. (autopoprawki).  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Krzysztof Grzyśnik odczytał opinie komisji 

stałych, jak w załączniku nr 8.  

 

- Radny Piotr Ratajczak wyjaśnił kwotę przeznaczoną na psa specjalistycznego, która 

może wydawać się dużą kwotą.  

 

- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Krzysztof Grzyśnik pytał o poprawkę 

dot. Programu Aktywny Maluch 2022 – 2029 i utworzenia nowych miejsc opieki, czy 

odbędzie się to bez likwidacji miejsc dotychczasowych?  

 

- Burmistrz Krzysztof Jaworski wyjaśnił, że będą tworzone nowe 24 miejsca.  

 

Głosowano w sprawie: 

W dziale 855 rozdział 85502 zwiększa się o kwotę 8 000,00 zł dochody w § 2060 oraz 

wydatki w § 3110, w związku ze zwiększeniem planu dotacji celowej z budżetu państwa 

na zadania zlecone na świadczenia wychowawcze. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, 

Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, 

Witold Zbigniew Perski, Piotr Ratajczak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Łukasz Bagrowski, Paweł Iwanicki, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Witold Putyrski, 

Łukasz Michał Walkowiak. 

Głosowano w sprawie: 

W planie wydatków w dziale 801 rozdział 80101 przenosi się wydatki w kwocie 100,00 zł 

z § 4300 do § 4610; 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, 

Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, 

Witold Zbigniew Perski, Piotr Ratajczak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Łukasz Bagrowski, Paweł Iwanicki, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Witold Putyrski, 

Łukasz Michał Walkowiak. 

Głosowano w sprawie: 
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W planie wydatków w ramach funduszu sołeckiego wprowadza się przeniesienia między 

zadaniami na podstawie protokołów z zebrań sołectw: Sarcz, Rychlik, Radolin, Stobno, 

Niekursko, w związku z tym dodaje się kolejny punkt w § 1 uchwały w brzmieniu:  

„11) załącznik Nr 9 do uchwały budżetowej dotyczący wydatków funduszu sołeckiego, 

otrzymuje brzmienie, jak w załączniku Nr 10 do niniejszej uchwały”; 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, 

Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, 

Witold Zbigniew Perski, Piotr Ratajczak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Łukasz Bagrowski, Paweł Iwanicki, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Witold Putyrski, 

Łukasz Michał Walkowiak. 

Głosowano w sprawie: 

W dziale 758 rozdział 75867 wprowadza się dochody w kwocie 1 698 226,56 zł, z tego: 

§ 2057 – 100 000,00 zł, 2059 – 23 000,00 zł, § 6257 – 1 280 672,00 zł, 6259 – 294 

554,56 zł z tytułu dotacji pochodzącej z Krajowego Planu Odbudowy i budżetu państwa 

z przeznaczeniem na realizację projektu pn. „Utworzenie miejsc opieki dla dzieci  

w wieku do 3 lat w ramach Programu Aktywny Maluch 2022 – 2029 edycja 3”, 

wprowadza się wydatki w dziale 855 rozdział 85516 w kwocie 1 698 226,56 zł  

w paragrafach: § 4217 – 100 000,00 zł, § 4219 – 23 000,00 zł, § 6057 – 1 280 672,00 zł, 

§ 6059 – 294 554,56 zł. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, 
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Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, 

Witold Zbigniew Perski, Piotr Ratajczak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Łukasz Bagrowski, Paweł Iwanicki, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Witold Putyrski, 

Łukasz Michał Walkowiak. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały budżetowej na 2025 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, 

Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, 

Witold Zbigniew Perski, Piotr Ratajczak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Łukasz Bagrowski, Paweł Iwanicki, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Witold Putyrski, 

Łukasz Michał Walkowiak. 

Uchwała Nr XIV/118/25 Rady Miejskiej Trzcianki zmieniająca uchwałę w sprawie 

uchwały budżetowej na 2025 rok została podjęta. Uchwała – załącznik nr 9. 

Ad 7) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Trzcianka na lata 2025-2040. 

 

Radni nie mieli uwag.  

Głosowano w sprawie: 
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Wprowadzenie zmian w związku z wprowadzanymi zmianami w uchwale budżetowej na 

2025 rok (załącznik Nr 1 - Prognoza finansowa). 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, 

Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, 

Witold Zbigniew Perski, Piotr Ratajczak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Łukasz Bagrowski, Paweł Iwanicki, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Witold Putyrski, 

Łukasz Michał Walkowiak. 

Głosowano w sprawie: 

Wprowadzenie zmian w załączniku Nr 2 – Wykaz przedsięwzięć, z tego: „Opracowanie 

Programu Ochrony Środowiska oraz przygotowania sprawozdania” – nakłady, limit 2025 

i limit zobowiązań zwiększa się o kwotę 1 500,00 zł. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, 

Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, 

Witold Zbigniew Perski, Piotr Ratajczak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 
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Łukasz Bagrowski, Paweł Iwanicki, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Witold Putyrski, 

Łukasz Michał Walkowiak. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Trzcianka na lata 2025-2040. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, 

Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, 

Witold Zbigniew Perski, Piotr Ratajczak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Łukasz Bagrowski, Paweł Iwanicki, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Witold Putyrski, 

Łukasz Michał Walkowiak. 

Uchwała Nr XIV/119/25 Rady Miejskiej Trzcianki zmieniająca uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Trzcianka na lata 2025-2040 została podjęta. 

Uchwała – załącznik nr 10. 

Ad 8) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

powiatowi czarnkowsko-trzcianeckiemu. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Burmistrz Krzysztof Jaworski wyjaśnił, że jest to realizacja uchwały budżetowej, jest to 

przekazanie środków powiatowi na finansowanie komunikacji zbiorowej.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Krzysztof Grzyśnik odczytał opinie komisji 

stałych, jak w załączniku nr 11.  

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi czarnkowsko-

trzcianeckiemu. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, 

Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, 

Witold Zbigniew Perski, Piotr Ratajczak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Łukasz Bagrowski, Paweł Iwanicki, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Witold Putyrski, 

Łukasz Michał Walkowiak. 

Uchwała Nr XIV/120/25 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej powiatowi czarnkowsko-trzcianeckiemu została podjęta. Uchwała – 

załącznik nr 12. 

Ad 9) Projekt uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji 

oraz przeprowadzania kontroli prawidłowości jej pobrania 

 i wykorzystania dla publicznych i niepublicznych jednostek 

oświatowych, dla których gmina Trzcianka jest organem 

rejestrującym. 

 

W dyskusji wzięli udział:  

- Burmistrz Krzysztof Jaworski przedstawił projekt uchwały.  

 

- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Krzysztof Grzyśnik odczytał opinie 

komisji stałych, jak w załączniku nr 13.  
 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji oraz przeprowadzania 

kontroli prawidłowości jej pobrania i wykorzystania dla publicznych i niepublicznych 

jednostek oświatowych, dla których gmina Trzcianka jest organem rejestrującym. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, 

Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, 

Witold Zbigniew Perski, Piotr Ratajczak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Łukasz Bagrowski, Paweł Iwanicki, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Witold Putyrski, 

Łukasz Michał Walkowiak. 

Uchwała Nr XIV/121/25 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie trybu udzielania i rozliczania 

dotacji oraz przeprowadzania kontroli prawidłowości jej pobrania i wykorzystania dla 

publicznych i niepublicznych jednostek oświatowych, dla których gmina Trzcianka jest 

organem rejestrującym została podjęta. Uchwała – załącznik nr 14. 

Ad 10) Projekt uchwały w sprawie współdziałania z powiatem 

czarnkowsko-trzcianeckim przy realizacji zadań z zakresu promocji. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Burmistrz Krzysztof Jaworski wyjaśnił, że jest to realizacja uchwały budżetowej, jest to 

przekazanie środków powiatowi dla MDK w Trzciance na sfinansowanie wyjazdów na 

konkursy ponadlokalne.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Krzysztof Grzyśnik odczytał opinie komisji 

stałych, jak w załączniku nr 15.  

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie współdziałania z powiatem czarnkowsko-trzcianeckim przy 

realizacji zadań z zakresu promocji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Krzysztof Grzyśnik, Janina 

Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej 

Kubacki, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, Piotr 

Ratajczak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Marek Krzysztof Dąbrowski 

NIEOBECNI (6) 

Łukasz Bagrowski, Paweł Iwanicki, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Witold Putyrski, 

Łukasz Michał Walkowiak. 

Uchwała Nr XIV/122/25 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie współdziałania z powiatem 

czarnkowsko-trzcianeckim przy realizacji zadań z zakresu promocji została podjęta. 

Uchwała – załącznik nr 16. 

Ad 11) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie od 

Województwa Wielkopolskiego przez Gminę Trzcianka zarządzania  

w zakresie utrzymania czystości i pielęgnacji zieleni przydrożnej dróg 

wojewódzkich w granicach administracyjnych miasta Trzcianka. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Burmistrz Krzysztof Jaworski wyjaśnił, że na ten temat rozmawiano na komisjach oraz 

przy okazji zmiany uchwały budżetowej. Uchwała da możliwość podpisania 

porozumienia z WZDW na utrzymanie zieleni w pasie dróg wojewódzkich na terenie 

miasta, co wyceniono na 53 000 zł.  

 

- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Krzysztof Grzyśnik odczytał opinie 

komisji stałych, jak w załączniku nr 17.  

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie od Województwa 

Wielkopolskiego przez Gminę Trzcianka zarządzania w zakresie utrzymania czystości  

i pielęgnacji zieleni przydrożnej dróg wojewódzkich w granicach administracyjnych 

miasta Trzcianka. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 
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ZA (14) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Krzysztof Grzyśnik, Janina 

Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej 

Kubacki, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, Piotr 

Ratajczak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (7) 

Łukasz Bagrowski, Marek Krzysztof Dąbrowski, Paweł Iwanicki, Mariusz Łuczak, Robert 

Matkowski, Witold Putyrski, Łukasz Michał Walkowiak. 

Uchwała Nr XIV/123/25 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie wyrażenia zgody na 

przejęcie od Województwa Wielkopolskiego przez Gminę Trzcianka zarządzania  

w zakresie utrzymania czystości i pielęgnacji zieleni przydrożnej dróg wojewódzkich  

w granicach administracyjnych miasta Trzcianka została podjęta. Uchwała – załącznik 

nr 18. 

Ad 12) Projekt uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na terenie gminy 

Trzcianka na 2025 rok. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Burmistrz Krzysztof Jaworski omówił tą i kolejny projekt uchwały dotyczący kąpielisk na 

terenie Trzcianki tj. wykazu kąpielisk i wyznaczeniu sezonu kąpielowego. Uchwały są 

niezmienione w stosunku do roku poprzedniego. Uchwała posiada wymagane 

uzgodnienia.   

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na terenie gminy Trzcianka na 2025 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Krzysztof Grzyśnik, Janina 

Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej 

Kubacki, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, Piotr 

Ratajczak, Marcin Andrzej Walkowiak 



25 

 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (7) 

Łukasz Bagrowski, Marek Krzysztof Dąbrowski, Paweł Iwanicki, Mariusz Łuczak, Robert 

Matkowski, Witold Putyrski, Łukasz Michał Walkowiak. 

Uchwała Nr XIV/124/25 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie wykazu kąpielisk na terenie 

gminy Trzcianka na 2025 rok została podjęta. Uchwała – załącznik nr 20. 

Ad 13) Projekt uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego na 

terenie gminy Trzcianka. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Krzysztof Grzyśnik odczytał opinie 

komisji stałych, jak w załączniku nr 21.  

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego na terenie gminy Trzcianka. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Krzysztof Grzyśnik, Janina 

Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej 

Kubacki, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, Piotr 

Ratajczak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (7) 

Łukasz Bagrowski, Marek Krzysztof Dąbrowski, Paweł Iwanicki, Mariusz Łuczak, Robert 

Matkowski, Witold Putyrski, Łukasz Michał Walkowiak. 

Uchwała Nr XIV/125/25 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie określenia sezonu 

kąpielowego na terenie gminy Trzcianka została podjęta. Uchwała – załącznik nr 22. 
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Ad 14) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie gminy Trzcianka w 2025 roku. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Burmistrz Krzysztof Jaworski przypomniał, że na komisjach szczegółowo projekt 

uchwały omówiła pani kierownik referatu ochrony środowiska. Natomiast uchwała 

zmienia się w niewielkim zakresie, jest opiniowana przez wymagane prawem instytucje. 

Uwagi tych instytucji zostały wprowadzone do projektu. Wyjaśnił zmiany dotyczące 

sterylizacji i kastracji zwierząt i przeznaczeniu na ten cel 180 000 zł oraz złożonym 

wniosku o dofinansowanie w kwocie 7 000 zł.  

 

- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Krzysztof Grzyśnik odczytał opinie 

komisji stałych, jak w załączniku nr 23.  

 

- Radny Piotr Ratajczak poruszył kwestie związane z usypianiem ślepych miotów kotów, 

dla których nie ma możliwości znalezienia właściciela pytając kto decyduje, że dla 

danego miotu kotów nie można znaleźć właściciela, jakie są kryteria.  

 

- Burmistrz Krzysztof Jaworski wyjaśnił, że program nadzoruje koordynator programu, 

referat ochrony środowiska. 

 

- Radny Piotr Ratajczak - (Ad Vocem) zwrócił uwagę, że jeżeli miot kotów jest zdrowy to 

mamy umowę ze schroniskiem w Modolinie, dlatego nie ma powodów usypiania takiego 

miotu, a można szukać właściciela. Ważna jest ocena zdrowia i możliwość adopcji.  

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Trzcianka w 2025 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Krzysztof Grzyśnik, Janina 

Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej 

Kubacki, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, Piotr 

Ratajczak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (7) 

Łukasz Bagrowski, Marek Krzysztof Dąbrowski, Paweł Iwanicki, Mariusz Łuczak, Robert 

Matkowski, Witold Putyrski, Łukasz Michał Walkowiak. 

Uchwała Nr XIV/126/25 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie przyjęcia programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

gminy Trzcianka w 2025 roku została podjęta. Uchwała – załącznik nr 24. 

Ad 15) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia 

zgody na nabycie nieruchomości. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Burmistrz Krzysztof Jaworski wyjaśnił, że od poprzedniej kadencji starają się o licytację 

nieruchomości położonej przy ul. Spokojnej w Trzciance, po byłej szwalni. Poprzednia 

Rada Miejska wraziła zgodę na nabycie prawa wieczystego użytkowania nieruchomości. 

Temat jest wywoływany, bo być może jeszcze ktoś zainteresowałby się nabyciem 

nieruchomości.  

 

- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Krzysztof Grzyśnik odczytał opinie 

komisji stałych, jak w załączniku nr 25.  

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Krzysztof Grzyśnik, Janina 

Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej 

Kubacki, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, Piotr 

Ratajczak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
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BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (7) 

Łukasz Bagrowski, Marek Krzysztof Dąbrowski, Paweł Iwanicki, Mariusz Łuczak, Robert 

Matkowski, Witold Putyrski, Łukasz Michał Walkowiak. 

Uchwała Nr XIV/127/25 Rady Miejskiej Trzcianki zmieniająca uchwałę w sprawie 

wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości została podjęta. Uchwała – załącznik nr 26. 

Ad 16) Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia prac w koronie 

pomnika przyrody nr 364. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Burmistrz Krzysztof Jaworski omówił projekty uchwał w poz. 16, 17 i 18 wyjaśniając, że 

na pomnikach przyrody jakiekolwiek prace mogą być przeprowadzane wyłącznie za 

zgodą Rady.  

 

- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Krzysztof Grzyśnik odczytał opinie 

komisji stałych, jak w załączniku nr 27.  

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia prac w koronie pomnika przyrody nr 364. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Krzysztof Grzyśnik, Janina 

Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej 

Kubacki, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, Piotr 

Ratajczak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (7) 

Łukasz Bagrowski, Marek Krzysztof Dąbrowski, Paweł Iwanicki, Mariusz Łuczak, Robert 

Matkowski, Witold Putyrski, Łukasz Michał Walkowiak. 

Uchwała Nr XIV/128/25 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie przeprowadzenia prac  

w koronie pomnika przyrody nr 364 została podjęta. Uchwała – załącznik nr 28. 
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Ad 17) Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia prac w koronie 

pomnika przyrody nr 429. 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Krzysztof Grzyśnik odczytał opinie 

komisji stałych, jak w załączniku nr 29.  

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia prac w koronie pomnika przyrody nr 429. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Krzysztof Grzyśnik, Janina 

Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej 

Kubacki, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, Piotr 

Ratajczak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (7) 

Łukasz Bagrowski, Marek Krzysztof Dąbrowski, Paweł Iwanicki, Mariusz Łuczak, Robert 

Matkowski, Witold Putyrski, Łukasz Michał Walkowiak. 

Uchwała Nr XIV/129/25 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie przeprowadzenia prac  

w koronie pomnika przyrody nr 429 została podjęta. Uchwała – załącznik nr 30. 

Ad 18) Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia prac w koronie 

pomnika przyrody nr 584. 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Krzysztof Grzyśnik odczytał opinie 

komisji stałych, jak w załączniku nr 31.  

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia prac w koronie pomnika przyrody nr 584. 
 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Krzysztof Grzyśnik, Janina 

Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej 

Kubacki, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, Piotr 

Ratajczak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (7) 

Łukasz Bagrowski, Marek Krzysztof Dąbrowski, Paweł Iwanicki, Mariusz Łuczak, Robert 

Matkowski, Witold Putyrski, Łukasz Michał Walkowiak. 

Uchwała Nr XIV/130/25 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie przeprowadzenia prac 

w koronie pomnika przyrody nr 584 została podjęta. Uchwała – załącznik nr 32. 

Ad 19) Projekt uchwały w sprawie powołania Opiekuna Młodzieżowej 

Rady Gminy Trzcianka. 

- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Krzysztof Grzyśnik odczytał opinie 

komisji stałych, jak w załączniku nr 33.  
 

W dyskusji wzięli udział: 

- Burmistrz Krzysztof Jaworski omówił projekt uchwały wyjaśniając, że Młodzieżowa 

Rada Gminy przeprowadziła procedury wyboru kandydata na swojego opiekuna  

i wnioskuje do Rady o wybór z następujących kandydatów: pani Dorota Barczak i pan 

Krzysztof Kęciński.   

 

- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Krzysztof Grzyśnik odczytał uchwałę  

Nr 1/2025 Młodzieżowej Rady Gminy, w której wnioskują o powołanie opiekuna 

wskazując dwie kandydatury. Wskazani kandydaci wyrazili zgodę.  

 

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Kęciński zwrócił uwagę, że Jego 

kandydatura to spełnienie wymogów formalnych, bo musi być minimum dwóch 

kandydatów. Prosił, aby radni oddali głos na radną Dorotę Barczak uzasadniając, iż 

będzie to najlepszy opiekun młodzieży.  

 

Głosowano w sprawie: 

Kto jest za zamknięciem listy kandydatów na Opiekuna Młodzieżowej Rady Gminy? 
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Krzysztof Grzyśnik, Janina 

Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej 

Kubacki, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, Piotr 

Ratajczak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (7) 

Łukasz Bagrowski, Marek Krzysztof Dąbrowski, Paweł Iwanicki, Mariusz Łuczak, Robert 

Matkowski, Witold Putyrski, Łukasz Michał Walkowiak. 

Głosowano w sprawie: 

Kto jest za powołanie radnej Doroty Barczak na Opiekuna Młodzieżowej Rady Gminy 

Trzcianka? 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Krzysztof Grzyśnik, Janina 

Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej 

Kubacki, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, Piotr 

Ratajczak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (7) 

Łukasz Bagrowski, Marek Krzysztof Dąbrowski, Paweł Iwanicki, Mariusz Łuczak, Robert 

Matkowski, Witold Putyrski, Łukasz Michał Walkowiak. 
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W związku z uzyskaniem większości głosów w głosowaniu za powołanie radnej Doroty 

Barczak na Opiekuna Młodzieżowej Rady Gminy Trzcianka głosowanie nad kandydaturą 

radnego Krzysztofa Kęcińskiego było zbędne.  

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie powołania Opiekuna Młodzieżowej Rady Gminy Trzcianka. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 8 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Krzysztof Grzyśnik, Janina 

Kamińska, Krzysztof Kęciński, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Wiesław 

Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, Piotr Ratajczak, Marcin 

Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (8) 

Łukasz Bagrowski, Marek Krzysztof Dąbrowski, Paweł Iwanicki, Wincenty Seweryn 

Kilian, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Witold Putyrski, Łukasz Michał Walkowiak. 

Uchwała Nr XIV/131/25 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie powołania Opiekuna 

Młodzieżowej Rady Gminy Trzcianka została podjęta. Uchwała – załącznik nr 34. 

Ad 20) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego 

„Korpus Wsparcia Seniorów” na 2025 rok. 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Krzysztof Grzyśnik odczytał opinie 

komisji stałych, jak w załączniku nr 35.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Burmistrz Krzysztof Jaworski wyjaśnił, że jest to kontynuacja działań z poprzedniego 

roku, a szerzej omówiła pani dyrektor CUS w swoim wystąpieniu na początku sesji.  

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 
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Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” 

na 2025 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 8 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Krzysztof Grzyśnik, Janina 

Kamińska, Krzysztof Kęciński, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Wiesław 

Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, Piotr Ratajczak, Marcin 

Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (8) 

Łukasz Bagrowski, Marek Krzysztof Dąbrowski, Paweł Iwanicki, Wincenty Seweryn 

Kilian, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Witold Putyrski, Łukasz Michał Walkowiak. 

Uchwała Nr XIV/132/25 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie przyjęcia programu 

osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na 2025 rok została podjęta. Uchwała – 

załącznik nr 36. 

Ad 21) Informacja Burmistrza Trzcianki z działalności w okresie 

między sesjami. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Burmistrz Krzysztof Jaworski zwrócił uwagę, że w ostatnim okresie jest wiele spraw 

związanych z bezpieczeństwem, przygotowaniem procedur, zasobów. Są to spotkania 

informacyjne i przygotowywane szkolenia. Dodał, że odbyły się zebrania sołeckie  

i będzie teraz czas podsumowywania wniosków, które wpłynęły po zebraniach. 

Sfinalizowano sprzedaż kilku nieruchomości, w tym na terenie Trzcianka-Południe 1 ha 

oraz sfinalizowano sprzedaż działek Firmie Joskin. Wspomniał o wizycie delegacji  

z Mongolii i planowanych odwiedzinach delegacji z Husum.  

Ad 22) Informacja Przewodniczących Komisji z prac komisji stałych 

między sesjami. 

Pisemną informację z prac burmistrza Trzcianki między sesjami przekazano radnym 

wraz z materiałami na sesję.  
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W dyskusji wzięli udział: 

Kolejno sprawozdania z prac komisji między sesjami złożyli: 

- Przewodnicząca Komisji Środowiska i Rozwoju Wsi Janina Kamińska, 

- Przewodniczący Komisji Oświaty, Sportu i Spraw Społecznych Wiesław Natkaniec, 

- Przewodniczący Komisji Gospodarczej Witold Zbigniew Perski, 

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Kęciński. 

Ad 23) Informacja Przewodniczącego Rady o pismach adresowanych 

do Rady. 

- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Krzysztof Grzyśnik poinformował, że 

wszystkie pisma są publikowane na eSesja, a z najważniejszych z nich to: 

- apel do samorządowców pracowników Poczty Polskiej, 

- rozstrzygniecie nadzorcze Wojewody Wielkopolskiego dot. uchwały XI/11/25, 

- apel radnych gminy Szydłowo, 

- sprawozdanie Burmistrza z realizacji programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego, 

- petycję mieszkańców Białej w sprawie interwencji w zakresie planów zmiany patrona 

Szkoły Podstawowej w Białej, 

- analiza kosztów utrzymania porządku i zieleni na terenie miasta. 

Ad 24) Interpelacje, wnioski i zapytania radnych oraz sołtysów. 

- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Krzysztof Grzyśnik zwrócił uwagę, że  

w programie eSesja pojawiły się odpowiedzi na wnioski radnych z 6 lutego br.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Radny Piotr Ratajczak złożył wniosek na piśmie – załącznik nr 37, 

- Radna Dorota Barczak złożyła wniosek na piśmie – załącznik nr 38. 

Ad 25) Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof 

Grzyśnik zamknął XIV sesję Rady Miejskiej Trzcianki.  

Wiceprzewodniczący 

Rady Miejskiej Trzcianki 

(Krzysztof Grzyśnik) 

Przygotowała: 

 

insp. Marzena Domagała 


